
Generalforsamling i Midtfyns Festival 

Mandag d. 20. januar 2023 kl. 19.00 

På Ryslinge Høj- & Efterskole 

 

Sune og Ronnie bød velkommen til generalforsamlingen. 

Antal deltagere:  ca. 26 personer 

 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Bestyrelsens - og arrangørgruppens beretning 

5. Forelæggelse af årsregnskab til godkendelse 

6. Forelæggelse af planer for indeværende år til godkendelse 

7. Forslag fra bestyrelsen og arrangørgruppen  

a. Ændring af vedtægter 

8. Fastsættelse af kontingent 

9. Indkomne forslag 

10. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

11. Valg af revisor 

12. Eventuelt. 

 

Referat fra generalforsamling: 

 

1. Valg af dirigent 

Jeppe Valentin er foreslået og valgt. 

 

2. Valg af referent 

Lene Sørensen er foreslået og valgt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Generalforsamlingen er korrekt varslet og dermed lovlig. Dagsorden er godkendt.  

Der er spørgsmål til regnskabets offentliggørelse på hjemmesiden. De er ikke offentliggjort endnu, 

men bliver fremlagt i aften.  

 

 

 

 



4. Bestyrelsens - og arrangørgruppens beretning: 

Ronnie fremlagde bestyrelsens beretning. Ronnie blev valgt til bestyrelsen sidste år, og blev taget 

godt imod af arrangørgruppe og bestyrelse. 

Kort efter festivalen i 22, blev der arrangeret et stormøde og der blev fremtiden diskuteret.  

Der er blevet taget nogle beslutninger om at løfte festivalen, så festivalen fremover bliver 

forbedret. 

Stor tak til medlemmer, bestyrelse og arrangørgruppe. 

Kim og Sune fremlagde arrangørgruppens beretning.  Sune var initiativtager i 2019, herefter trådte 

han ind i bestyrelsen som formand. Efter festivalen i 2019 har man valgt at være 2 ledere i 

arrangørgruppen. Kim og Sune har herefter dannet makkerskab sammen med en velfungerende 

arrangørgruppe. 

Kort efter september 2021, besluttede vi at få ansat en projektleder, til at gøre arbejdet både 

lettere og mere struktureret til det fremtidige arbejde. Der blev lavet en master plan, som hele 

arrangørgruppen kan læne sig op ad. Det letter arbejdet og sætter struktur på planlægning og 

gennemførelse. 

Fremover vil vi gøre bestyrelsen til en mere aktiv medspiller i arbejdet. 

 

Billetsalget gik lidt langsomt frem til festivalen 2022, men det gode vejr og Andreas Odbjerg satte 

gang i salget. 

Vi satte forsalget til 2023 i gang mens festivalen 2022 var i gang, og det har været en stor succes. 

Vi er klar til at udvikle festivalen fremadrettet. Musikprogrammet er næsten på plads, og der er 

solgt 40% af billetterne. 

Stor tak til alle frivillige, tak til bestyrelsen og til arrangørgruppen. 

 

 

5. Forelæggelse af årsregnskab til godkendelse: 

Regnskabet blev gennemgået af Sune og Anne. 

En omsætning på 2,7 mill.  Driftsomkostninger for 2,5 mill. og et overskud på 144.000 kr.    

Et lidt mindre overskud end forventet, da der har været en del prisstigninger. Det er vi i gang med 

at tage hensyn til den ved den kommende festival. Vejret har stor indflydelse på, hvordan festivalen 

forløber, og påvirker dermed også økonomien. 

 

Stor ros fra forsamlingen til en god styring af økonomien. 

Regnskabet er godkendt. 

 

 

6. Forelæggelse af planer for indeværende år til godkendelse: 

Den færdige plan er endnu ikke færdig, men vi er godt på vej. Vi søger bl.a. fonde til diabatmøder, 

og andre nye tiltag. Det er et stort arbejde at holde overblik over de muligheder der er, for at søge 

Fonde m.v. 

Fondsmidler er holdt udenfor budgettet.  

Vi fastholder musik i telte, og det gør vi for at bibeholde den tætte stemning, og af hensyn til vejret 

i september måned. 

Vi forsætter torsdags arrangementet, for at udvikle den lokale forankring. 

Vi er i forhandling med Faaborg-Midtfyn Kommune i forhold til ”Ung i Midten”. Der er omkring 

1000 unge forsamlet, og vi vil gerne give dem en oplevelse på tværs af skoleformer. 



Dette vil vi gerne have tilskud til fra kommunen. 

De fremtidige planer er godkendt af generalforsamlingen. 

 

 

 

7. Forslag fra bestyrelsen og arrangørgruppen  

a. Ændring af vedtægter 

Der er tre blokke af ændringer af vedtægter, som Ronnie gennemgik for 

generalforsamlingen. 

 

Den første ændring er til punkt 2, om formål og værdigrundlag.  

 

Næste ændring er til punkt 6, om ledelse af foreningen. Der er spørgsmål til hvad 

bestyrelsen laver og hvad arrangørgruppen laver. Der blev svaret på spørgsmål fra 

forsamlingen. 

I pkt. 6.5 består bestyrelsen af 3-7 medlemmer, og skal der kun vælges formand, de andre 

poster bliver konstitueret på efterfølgende bestyrelsesmøde. 

 

I pkt. 7, handler om økonomi, så vi fremover kan konsolidere os.  

 

Alle de omtalte ændringer er vedtaget. 

 

 

8. Fastsættelse af kontingent 

 

Forslaget er 150 kr. pr. medlem om året.  Godkendt. 

 

 

9. Indkomne forslag 

 

Ingen forslag 

 

 

10. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg er: 

Næstformand, Niels Bjerrum, ønsker genvalg 

Kasserer Natasha Mehlsen, genopstiller ikke 

Bestyrelsesmedlem Lene Sørensen, genopstiller ikke 

Bestyrelsesmedlem Jeppe Valentin, ønsker genvalg 

 

Suppleant Lars Høstrup, ønsker genvalg 

Suppleant Hanne Raunsmed, ønsker genvalg 

 

 

 



Forslag til bestyrelsen: 

Niels Bjerrum  - 20 stemmer  hermed valgt til bestyrelsen 

Jeppe Valentin  - 23 stemmer  hermed valgt til bestyrelsen 

Flemming Terp Jørgensen – 22 stemmer hermed valgt til bestyrelsen 

Lena Bækholm  -  16 stemmer  hermed valgt til bestyrelsen 

Elin Søndergaard  - 9 stemmer, ikke valgt 

Hanne Raunsmed – 8 stemmer, ikke valgt 

 

Forslag til suppleanter: 

Lars Høstrup – er valgt 

Hanne Raunsmed – er valgt 

 

 

11. Valg af revisor 

 

Revisor Korsgaard er foreslået, og valgt. 

 

 

12. Eventuelt 

 

Tak for god ro og orden, tak til dirigenten. 

 

 


